
Dear Parent(s),

Your child is currently in Algebra 1. The Semester 1 Final Exam will be given on Wednesday, January 18, 2023.   Algebra 1 teachers will
share specific information regarding the semester 1 final.  If a student fails to meet the criteria below at any time he/she will have the
option to Test-Out in June.

In order to earn high school credit for this course, the student must demonstrate the following:

❖ An average of a 78% or higher on Algebra 1 Semester 1 and Semester 2 Final Exams in addition to demonstrating at least 2
of the following:

1. Earn an NWEA Spring Math Percentile 75% or higher
2. Earn a grade of C or higher in each semester final grade (C- and lower will not warrant credit)
3. Rated exemplary or proficient category on teacher recommendation rubric for advanced math placement

**teachers will be asked to write a recommendation for any student that meets only criteria 1 or 2

❖ Students who do not meet either of the above criterias can request to take the Algebra 1 Test-out exam by contacting their high
school counselor after they receive semester 2 final .  On test out exams, the criteria is that students must score 78% or higher
on S1 and S2 to earn credit.

The Michigan Merit Curriculum requires 4 credits of mathematics.  The math pathway for students who earn Algebra 1 credit during 8th
grade includes Algebra 2, Geometry, Pre Calculus and either AP Calculus/AP Statistics or Dual Enrollment.

If you have further questions, please contact your principal.

Sincerely,



ولي الأمر\ الوصي القانوني الكريم ،

محددةمعلومات١الجبرمادةمعلموسيشارك.٢٠٢٢يناير/الثانيكانون١٩الأربعاءيومالأولالدراسيللفصلالنهائيالامتحانسيجري.١الجبرمادةحاليًاطفلكيدرس
بشأن امتحان الفصل الدراسي الأول النهائي لاحقاً.

من أجل الحصول على الائتمان الدراسي الضروري في هذه المادة  من أجل التخرج من المدرسة الثانوية ، يجب على الطالب الحصول على  واحداً مما يلي:

(الثانيالدراسيللفصلالنهائي١الجبرامتحان،الأولالدراسيللفصلالنهائي١الجبرامتحان)فيأعلىأو%٧٨علامة❖
وإثبات اثنين مما يلي:❖

الرياضياتمادةفيNWEAربيعامتحانفيأعلىأوالأوائل%٧٥فئةضمنالوقوع➢
الحصول على درجة سي أو أعلى كدرجة نهائية في نهاية كل فصل دراسي➢

**لا يوجد درجات لنهاية العام الدراسي - سوف يتم  اعتبار درجات نهاية الفصل الدراسي فقط - في حال الحصول على علامة سي- أو أقل  لن يتم منح
الرصيد الائتماني التعليمي للطالب

الحصول على تصنيف نموذجي أو كفء في نموذج تقييم توصية المعلم في صف الرياضيات المتقدم➢
فقط2أو1المعياريستوفيطالبلأيتوصيةكتابةالمعلمينمنسيُطلب**

مادةاختبارأخذبعدالثانويةالمدرسةبمستشارالاتصالطريقعن١الجبرمادةمنالخروجاختباراخذطلبأعلاهالمذكورةالمعاييرمنأيًايستوفونلاالذينللطلابيمكن
اختباراتفيفوقماو%٧٨علامةعلىالحصولالمادةمنالخروجلاختباريخضعالذيالطالبعلىيجبللمادةالجداسيالائتمانيالرصيدعلىللحصولالنهائي.٢الجبر

الفصلين الأول و الثاني.

والهندسة،٢الجبرمادةالثامنالصففي١الجبرفيرصيدعلىحصلواالذينللطلابالرياضياتمساريتضمنالرياضيات.منمعتمدةساعات٤كسبميشيغانمنهجيتطلب
، وحساب التفاضل والتكامل ، وإما حساب التفاضل والتكامل المتقدم أو التسجيل المزدوج.

إذا كانت لديك أسئلة أخرى ، يرجى الاتصال بمدير\ة المدرسة.

بإخلاص،


